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Rapporten om pasienttilstrømning til akuttmottak på St. Olavs er laget på et tynt grunnlag både når 

det handler om bredden av involvering og datagrunnlag. I arbeidet med rapporten er det kun en 

kommune og en fastlegerepresentant som har vært involvert, og det finnes veldig lite relevante 

strukturerte data som ga innsikt i pasienttilstrømningen til akuttmottaket. Rapporten baserer seg på 

erfaringskunnskap hovedsakelig fra St Olavs og Trondheim kommune, med noen erfaringer fra 

fastlegerepresentanten.  

De fleste tiltakene som er nevnt kan operasjonaliseres i linjen og disse trenger ikke noe oppfølging 

av Helsefelleskapet. Disse er avgrenset til et samarbeid mellom St Olavs og Trondheim kommune 

og som allerede er satt i gang eller som er tiltak som skal følges opp av en av partene og som derfor 

ikke er en sak for Helsefellesskapet. Relevans av ulike samhandlingstiltak for andre kommuner, må 

vurderes i linjen hvor tiltakene skal gjennomføres.  

Det er et tiltak, tiltak 5.2.4 “ Vurdere å utrede etablering av en ambulerende akuttfunksjon ved 

paramedisiner eller tilsvarende, for utrykning til hjem og institusjoner som supplement til 

ambulerende legevakt.” som kan være et relevant tiltak for å jobbe med i 

Helsefellesskapsammenheng. Dette tiltaket kan oversendes til fagråd for beredskap og akuttmedisin 

til vurdering og eventuell tilrådning til ASU.  Dette punktet skal også sees i sammenheng med 

tiltakspunkt 3.1.1. i gjeldende handlingsplan hvor oppgaven er lagt til dette fagrådet. 

Tiltakspunktene 5.3.1, 5.3.2, 5.3.3 og 5.4.1 i rapporten henger sammen med punktene 5.2 “Økt 

kompetansedeling på tvers mellom helsepersonell i Helsefellesskapet” og 5.3 “Felles kompetanse og 

rekrutteringstiltak”  i nåværende handlingsplan. Disse punktene er lagt til oppfølging av ASU, noe 

som ASU ikke har prioritert å jobbe med ennå. Disse punktene i rapporten bør sees i en større 

sammenheng og prioriteres opp mot andre kompetansetiltak som er relevante å jobbe med under 5.2 

og 5.3 i handlingsplanen. 

For øvrig foreslår vi at rapporten tas til orientering av ASU og ikke gjøres som tilstand for videre 

oppfølging på dette strategiske nivået.  

 


